
Welcome to the Maryland Gospel Church 
 online worship 

歡 迎 光 臨 馬 利 蘭 福 音 教 會 
 網 上 敬 拜 聚 會 

Worship Service  starts at 10 am EDT Sundays 

敬 拜 聚 會 時 間 : 
每 主 日 美 東 時 間 早 上 十 時 正 
Zoom meeting ID : 283-390-5153 

Password   密碼 392766 



本 主 日 信 息 : 

藏在瓦器裡的寶貝 

哥林多後書 4:5-10 

講 道 :  何曉彤牧師 

翻 譯 :  伍沛長老 

This Sunday’s Message: 

Treasures in Jars of  Clay 

 2 Corinthians  4:5-10 

Preacher:  Rev. Tom He 
Interpreter:  Elder Tony Ng 
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Order of  Worship 

    Moderator: Wayne Wang 

Call to Worship       Moderator 

Worship Songs 

Scripture 

Pastoral Prayer 

Offering  

Benediction 

Announcements 

   

November 1, 2020 

Message 

Pastor/ Elder 

Rev. Tom He 

      Moderator 

Pastor/ Elder 

Treasures in Jars of  Clay 

  Interpreter : Elder Tony Ng 

Congregation 

2 Corinthians  4:5-10 

Response Song Congregation 

Brother Eddie Kuan 

Communion Pastor 

Doxology Congregation 



背誦經文  Bible Memory Verse 

• 上週背誦經文是 :希伯來書1:4“他所承受的名，既比天使
的名更尊貴，就遠超過天使。 
Last week’s Bible memory verse was Hebrews1:4 “So he became 
as much superior to the angels as the name he has inherited is 
superior to theirs.” 

• 本週背誦經文是‭‭‭‭‭‭‭‭‭‭ : 希伯來書 2:14 “兒女既同有血肉之體，
他也照樣親自成了血肉之體，特要藉著死敗壞那掌死權的，
就是魔鬼,”  
This week’s Bible memory verse is Hebrews 2:14 “Since the 
children have flesh and blood, he too shared in their humanity so 
that by his death he might break the power of him who holds the 
power of death—that is, the devil.” 



代禱事項  Prayer Items 11-01-2020 

2. 請為下個主日的會員大會 (11月8日) 代禱。 
Please pray for next week’s congregation meeting  on 11/8.  

1. 提摩太前書 2：1-2  我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、 
代求、祝謝； 為君王和一切在位的，也該如此，使我們可以敬 
虔、端正、平安無事的度日。 請為美國的大選代禱，願神的旨 
意成就。 
1 Tim. 2:1-2 I urge, then, first of all, that petitions, prayers,  
intercession and thanksgiving be made for all people— for kings  
and all those in authority, that we may live peaceful and quiet lives  
in all godliness and holiness. Please pray for the election in US.  
May God’s will be done. 

3. 請為在聖誕節期間將要舉行的網絡佈道會 以及將於明年 
一月份開始的慕道班代禱。 
Please pray for an outreach event on the internet during the  
Christmas time. Also pray for a seeker’s class that will start in  
January of 2021.  



代禱事項  Prayer Items 11-01-2020 

6. 請繼續為身體軟弱的肢體代禱，包括: 黃怡寧的母親、彭澤寧
長老、黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、楊修微、劉江倫、
巫開明，高秋秋等。 
Please continue to pray for Elaine Ng’s mother, Elder Ephraim 
Pang, Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang’s mother, Shouhua 
Yang, Vivian Yang, Solomon Liou, KaiMing Wu, Qiuqiu Gao and 
others. 

4. 呂紀律弟兄(呂韻梅姊妹的父親)已於10月27日安息主懷。請為 
呂韻梅姊妹的家人代禱。 
Brother Chilu Lu, May Lu’s father, passed away into the Lord on  
10/27. Please remember sister May Lu and her families in your  
prayer. 

5. 林清源姊妹將於11月10日做髖關節的手術。請為她得醫治代禱。 
Sister Catherine Widjaja is going to have a surgery on 11/10.  
Please pray for her healing.  


